
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 10. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 461
Vil det være et krav i forbindelse med etableringen af Energiø Bornholm, at mølletypen 
kan genbruges 100 %? Og hvis nej, kan ministeren så garantere, at når møllerne tages 
ned, så bliver de ikke oplagt på Bornholm, og at hele området reetableres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen 
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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